
Brief inz. aanvraag padelbanen Budelse Tennis Vereniging (op verzoek B. Kraaijvanger)

CDA Cranendonck

Is de mogelijkheid om de padelbanen op het ‘Oude Schulp’ terrein te situeren en de noodhuisvesting op 
baan 7&8 onderzocht? Of is dit op voorhand geen optie? Wellicht is dit een optie om alle partijen tevreden 
te stellen? 

Antwoord:
Het plaatsen van de huisvesting op baan 7 en 8 is bekeken en om meerdere redenen geen optie gebleken, 
waaronder de geluidsnormen en een aanvaardbaar woon- en leefklimaat. Of de tennisvereniging heeft 
onderzocht de padelbanen te realiseren op het oude schulpterrein is niet bekend. In het voorjaar is een 
uitgebreide omgevingsdialoog gevoerd met alle betrokkenen waaronder de tennisvereniging. Juist om alle 
partijen tevreden te stellen is de noodopvang terecht gekomen op het oude schulpterrein. Daarnaast heeft 
het oude schulpterrein een maatschappelijke bestemming voorzien van een groot bouwvlak. Dit biedt 
uitgebreide ontwikkelingsmogelijkheden. Een tijdelijke invulling voor noodopvang belemmert deze 
ontwikkelingsmogelijkheden niet. Een permanente invulling met padelbanen wel en wordt vanuit een goede 
ruimtelijke ordening niet wenselijk geacht.

Cranendonck Actief!

ELAN

Pro6

VVD Cranendonck

Bart Kraaijvanger

1. Ik wil graag vanuit het college horen: 
- hoe ziet de situatie rondom de mogelijke toekomstige aanvraag padelbanen BTV eruit? 
- Is die aanvraag er al? 
- Wie zou de banen (en het toekomstig onderhoud) dienen te financieren? 
- Hoe verhoudt deze ontwikkeling zich tot de eerder aangelegde padelbanen in Maarheeze? (die   door 
de vereniging zelf gefinancierd zijn)
- is er voldoende gebruikerspotentieel voor meerdere padelbanen op zo’n korte afstand van elkaar?

Antwoord:
Op 10 april 2023  is een aanvraag om omgevingsvergunning ingediend voor het aanleggen van twee 
padelbanen. Ook is op 24 mei 2023 een melding activiteitenbesluit ingediend. Voor zowel de 
omgevingsvergunning als de melding activiteitenbesluit geldt dat deze (op het moment van schrijven 4-9) 
nog beoordeeld worden. 

Het is de wens van BTV om 2 tennisbanen te vervangen door Padelbanen. De kosten die hiermee in verband 
staan zal BTV zelf dragen. Dit is ook door hen zo besproken in de Algemene Leden Vergadering van juni 2023 
jl. hiermee komt het totaal op 4 tennisbanen in eigendom van de gemeente en 2 Padelbanen (opstallen en 
inrichten) in eigendom van de club. 

De vereniging heeft voorafgaand aan deze stappen het gebruikerspotentieel onderzocht en geeft aan dat ze 
een sterke ledengroei verwachten met de aanleg van de Padelbanen.




